



Protokoll Längdråd 20160418

Deltagare:

Ledamöter: Göran Nilsson, Niklas Jonsson, Joakim Augustsson, Cathrine Engman, Patrik Björk, Lasse Jonsson, Johan Eriksson, Per-Åke Yttergård. Anmält förhinder: Anna Mirårs.

Tjänstemän: Johan Sares, Karin Ersson, Ludvig Remb.

1. Föregående möte:

Lades till handlingarna.

2. Representation vid JSM-SM-USM tävlingarna 2016-2017(Karin och Göran)

Förslag från Göran om att lägga ett förslag i tidigt skede till arrangören för att underlätta kommunikationen.

3. Organisation i framtiden (Göran)

Styrelsemöte nu på torsdag och organisationen är en stor fråga. Alpint och längd har ett förslag som läggs fram kring styrningen inom organisationen.

4. RPS och VC i framtiden (Göran)

Utvärderingsmöte har skett i Stockholm. Stora utmaningar med snö och snöleverens. Kostsam tävling, dyrast i historien, trots ökade intäkter. Stor utmaning hur man ska se på tävlingen i framtiden. Kan det finnas andra ställen i Stockholm att arrangera? Finns ett ställe där produktionen av snö och transport av den är billigare och ger mer möjlighet till att användning av snön under längre tid?

Det har varit "siteinspection" i Ulricehamn inför deras VC tävling nästa år. FIS delegation på plats som är nöjda. En utmaning kring banorna och få till en bra sträckning. Gruppen har hittat en bra lösning som även FIS är nöjd med. Vi kommer att köra stafetten på lördag och individuella loppet på söndag. Det är TV/svt som önskat detta. Vi bör informera Mattias Berglund kring de beslut som tagits inför FIS mötet i juni.

5. Ny förbundsdirektör, Ola Strömberg (Göran)

Ny förbundsdirektör är presenterad. Han jobbar just nu deltid. Han går upp på heltid i augusti och har som mål att flytta till Falun. Han har en

Huvudsponsor





bakgrund som elitsimmare, ordförande i föreningen Neptun, samt VD från ett antal bolag.

6. Möten strategiplanen (Karin)

Fyra av fem möten är genomförda. Det har varit bra möten och många diskussioner som varit konkreta kring hur vi uppnår målen. I morgon avslutas "touren" och vi kan så småningom ta ett beslut. Detta kan ske i juni eller i höst.

7. Barn och ungdom (Karin)

Barn och Ungdomsgruppen vill stimulera fler stafetter ute i Distrikten. Gruppen vill även jobba för att få öppna klasser mer utbrett. Ett utmärkt sätt att få barn och ungdomar att våga/vilja prova på tävling.

8. Tävlingsprogram 2016-2017 (Ludvig)

Stomprogram ute och en del ansökningar har kommit in. Det finns en utmaning att få en arrangör till cuppremiär i höst.

27-28/5 har vi tävlingsprogramgruppen möte. Då gör gruppen förslag på arrangörer som underlag till längdrådet för beslut. Vi får ett mail av Ludde och vi godkänner elektroniskt.

Fahlköping kan inte ha USM nästa år, pga. Att de inte hinner klart med sin konstsnöanläggning. De vill arrangera 2019. Borås vill arrangera 2017. Vi tar beslut att tilldela Borås 2017 och Fahlköping 2019.

9. Rullskidor SM (Ludvig)

En ansökan som ska behandlas. För VM i Sollefteå i sommar. Hoppas på många juniorer. Elitlägret för juniorer ligger i direkt i samband efter arrangemanget.

Cupen kommer att lanseras 26/4. Torsby är ny arrangör. En del elitklubbar är på plats i Trollhättan på Alliansloppet och planen är att hålla ett elitklubbsmöte där. Borås tilldelas SM 2017 i samband med SM veckan.

10. Beslut angående Bruksvallarna/Gällivare (Johan S)

Två förslag ligger och längdrådet beslutar att förslag nr 1 ska gälla. Det innebär att Bruksvallarna arrangerar premiär i höst och Gällivare gör det hösten 2017.

Beslut om SM avslutning våren 2018 återkommer vi till.

Huvudsponsor





11. Kommande möten, plan (Göran)

Karin & Göran formulerar ett förslag för beslut.

12. Inför FIS-mötet i Cancun (Niklas & Johan)

Nya förslag om en kvotering som sker på andra sätt.

Poängberäkning bör förändras så inte VC blir avgjort tidigt på säsongen.

Inget förslag är inlämnad och vi bör göra det om vi vill förändra systemet.

Ungdomssidan: Crosscountry cross, diskussion. Bra tävlingsform enligt

Mattias Berglund som var på plats. Tävlingsformen är längre än vanlig

sprint. Kanske bör vi välja att ha detta eller vår gamla sprint?

Tävlingsformen är dyr och inget vi tror kan genomföras ute i distrikten.

Förslag på en tour Sundsvall-Trondheim 2019 i februari under det

mästerskapsfria året. Man planerar också en juniortour 2018.

13. Skiatlon (Ludvig)

Längdrådet beslutade enhälligt att bifalla förslaget om att ta bort skiathlon

från tävlingsprogrammet på JSM från och med 2017. Skiathlon kan dock

fortsatt genomföras som uttagning inför JVM om landlagsledningen

önskar det på någon av juniorcup tävlingarna som arrangeras före JVM

årligen.

Frågan om vilken tävlingsform som ska ersätta skiathlontävlingen

borldades till nästa möte.

14. Organisation landslagen 2016-2017 (Johan S)

A-lagets organisation är klar. Rickard Grips roll mer tydlig och har inte något tränaransvar.

Vallateamet har haft utvärderingsdagar. Några frågetecken finns i teamet.

Martina Höök är kvar på juniorlaget, men organisationen är inte färdig i utvecklingslandslaget.

15. Ekonomin längd (Johan S)

Ekonomin för detta år ser bra ut, men inför nästa år finns det fortfarande

några frågetecken. Några sponsoravtal går ut och det är stor osäkerhet

hur utfallet blir.

16. Längd in i Ski Team AB (Johan S)

Vi kommer att bolagisera landslagsverksamheten. Vi hoppas på en

ekonomisk fördel genom detta. B.la. blir våra barteravtal lättare att

hantera.

Huvudsponsor





17. Nytt namn i anläggningsgruppen (Per-Åke)

Nytt namn i gruppen: Mikael Jonasson, Östersund. Gruppen är nu 5 stycken.

18. Guideline längdanläggning (Per-Åke)

Gruppen vill arbeta fram en guideline för anläggningar, men sliter med att hitta finansiering.

19. Anläggningsläget Stockholm (Per-Åke)

Nya anläggningar är på gång och beslut kommer att fattas på flera håll inom kort. Anläggningsfrågan är grundläggande och viktigt för oss.

20. Nästa möte:

13/6 kl 10.00 telefonmöte.

Huvudsponsor

